
Posodobitev prevzemne zakonodaje je bila nujno potrebna, je dejal nekdanji
minister za finance - Pripravili sojo na ministrstvu za gospodarstvo
Ljubljana - Pred parlamentarno preiskovalno komisijo za ugotavljanje politične odgovornosti pri spornih mened-
žerskih prevzemih je včeraj kot priča sedel nekdanji finančni minister Andrej Bajuk. Članom komisije je pojasnil, da
je bila sprememba prevzemne zakonodaje nujna, pripravili pa sojo na ministrstvu za gospodarstvo. Predstavniki
tega ministrstva so menda spremembo zakonodaje še pred obravnavo na vladi predstavili Bajuku, ki jo je na vladni
obravnavi tudi podprl.

Poročali smo že, da naj bi komisi-
ja po neuradnih podatkih za prei-
skovanca določila nekdanjega mi-
nistra za gospodarstvo Andreja Viz-
jaka. Iz pričevanj več prič, zdaj pa
tudi Andreja Bajuka, je namreč
opaziti, da je bilo za sprejetje pre-
vzemne zakonodaje odgovorno go-
spodarsko ministrstvo. Vizjak je le-
ta 2006 pripravil nov zakon o pre-
vzemih, ki gaje Bajuk včeraj označil
za dobrega.

»Posodobitev prevzemne zako-
nodaje je bila nujno potrebna in če
se prav spomnim, je bila tudi vklju-
čena v koalicijsko pogodbo,« je
omenil Bajuk. Kot je dodal, so zako-
nodajo pripravili na gospodarskem
ministrstvu, predstavili pa so jo tu-
di njemu: »Če smo na zakon dali
pripombe, so bile upoštevane. S

končnim zakonom smo bih namreč
zadovoljni in smo ga tudi podprli.«

Predsednika komisije Alojza Po-
sedela (Zares) je zanimalo krediti-
ranje menedžerskih odkupov,
predvsem od državnih bank. Bajuk
je odgovoril, da je Banka Slovenije
poročala o večjem zadolževanju
podjetij, ne pa tudi o konkretnih
primerih. To bi bilo namreč neza-
konito. Sicer pa je podpiral odloči-
tev centralne banke, ki je zahtevala
večje rezervacije posojil za bolj iz-
postavljena podjetja.

Breda Pečan (SD) je opozorila,
da se je kreditiranje povečalo v letih
2006 in 2007, pri čemer sta državni
Nova Ljubljanska banka (NLB) in
Nova Kreditna banka Maribor (NK-
BM) izdatno financirali menedžer-
ska prevzema Istrabenza in Pivo-

varne Laško. O teh kreditih, pa tudi
o odobravanju drugih velikih poso-
jil, sta bila po besedah Pečanove se-
znanjena nadzorna sveta obeh
bank. V teh pa so sedeli tudi pred-
stavniki države. Bajuk je na to od-
govoril, da mu ti predstavniki drža-
ve, ki jih je za nadzornike predlagal
prav sam, nikdar niso poročali o
tem, da bi na seji razpravljali o ta-
kšnih kreditih.

Spomnimo, da je komisija že za-
slišala nekdanjega gospodarskega
ministra Andreja Vizjaka in nekda-
nja državna sekretarja na ministr-
stvu, Andrijano Starina Kosem in
Tomaža Jeršiča, nekdanjega gene-
ralnega sekretarja vlade Boža Pre-
daliča in nekdanjega guvernerja
Banke Slovenije Mitjo Gasparija.
Nejc Gole

Preiskava spornih menedžerskih prevzemov - Pred parlamentarno preiskovalno komisijo je bil včeraj nekdanji
finančni minister Andrej Bajuk (levo).


